






## COVID-19 VACCINE SOCIAL MEDIA KIT FOR HEALTH CARE PARTNERS MARCH-APRIL 2021

Please share these messages on your social media platforms to promote vaccine confidence and uptake among health care workers. The messages can be used along with the provided graphic files.

Post #	Post Content - EN	Graphic Preview	Graphic File Name
1	As a healthcare worker, getting your COVID-19 vaccine can help keep you healthy and able to protect the people you care for and about. Find answers to your questions about the vaccine: <a href="http://www.EOHU.ca/vaccines">www.EOHU.ca/vaccines</a> #VaccinesSaveLives #VaccineChampion		<a href="#">HCW-Post-1-e.jpg</a>
2	Vaccinating healthcare workers is an important step towards getting back to normal. Having questions is natural - find answers about the COVID-19 vaccine: <a href="http://www.EOHU.ca/vaccines">www.EOHU.ca/vaccines</a> #VaccineChampion #VaccinesSaveLives		<a href="#">HCW-Post-2-e.jpg</a>
3	We all have a role to play. As a healthcare worker, getting your COVID-19 vaccine helps protect you, your co-workers, and the people you care for. Learn more at <a href="http://www.EOHU.ca/vaccines">www.EOHU.ca/vaccines</a> #VaccinesSaveLives #VaccineChampion		<a href="#">HCW-Post-3-e.jpg</a>
4	Vaccine safety matters to us all. Find answers to your questions about the COVID-19 vaccine: <a href="http://www.EOHU.ca/vaccines">www.EOHU.ca/vaccines</a> #VaccineChampion #VaccinesSaveLives		<a href="#">HCW-Post-4-e.jpg</a>
5	Having questions is natural. The COVID-19 vaccines were developed based on years of previous research and a global collaborative effort. Learn more about the COVID-19 vaccines development and safety, visit <a href="http://www.EOHU.ca/vaccines">www.EOHU.ca/vaccines</a> #VaccineChampion #VaccinesSaveLives		<a href="#">HCW-Post-5-e.jpg</a>

## TROUSSE DE MÉDIAS SOCIAUX SUR LE VACCIN CONTRE LA COVID-19 POUR LES PARTENAIRES DE LA SANTÉ MARS-AVRIL 2021

Les écoles peuvent puiser dans cette banque de messages des médias sociaux pour favoriser les mesures de santé publique qui aident à réduire la propagation de la COVID-19.

# du message	Contenu du message	Aperçu de l'image	Nom du fichier de l'image
1	Si vous êtes un travailleur de la santé, le vaccin contre la COVID-19 protège votre santé et permet de protéger vos patients et vos proches. Des réponses à vos questions sur le vaccin : <a href="http://www.BSEO.ca/vaccins">www.BSEO.ca/vaccins</a> #levaccinsauvedesvies #championduvaccin		<a href="#">HCW-Post-1-f.jpg</a>
2	La vaccination des travailleurs de la santé est une importante étape du retour à la normale. Il est normal d'avoir des questions sur le vaccin contre la COVID-19. Trouvez des réponses à <a href="http://www.BSEO.ca/vaccins">www.BSEO.ca/vaccins</a> #championduvaccin #levaccinsauvedesvies		<a href="#">HCW-Post-2-f.jpg</a>
3	Nous avons tous un rôle. Celui des travailleurs de la santé qui se font vacciner contre la COVID-19 est de protéger ses collègues et ses patients en plus d'eux-mêmes. En savoir plus à <a href="http://www.BSEO.ca/vaccins">www.BSEO.ca/vaccins</a> #levaccinsauvedesvies #championduvaccin		<a href="#">HCW-Post-3-f.jpg</a>
4	La sécurité du vaccin est importante pour tout le monde. Des réponses à vos questions sur le vaccin anticovid à : <a href="http://www.BSEO.ca/vaccins">www.BSEO.ca/vaccins</a> #championduvaccin #levaccinsauvedesvies		<a href="#">HCW-Post-4-f.jpg</a>
5	Les questions sont normales. Le développement du vaccin contre la COVID-19 se fonde sur des années de recherche préalables et un effort collectif mondial. En savoir plus sur le développement et la sécurité des vaccins anticovids : <a href="http://www.BSEO.ca/vaccins">www.BSEO.ca/vaccins</a> #championduvaccin #levaccinsauvedesvies		<a href="#">HCW-Post-5-f.jpg</a>